



MUNSANG
PLAYGROUP

地址：九龍東寶庭道八號
電話：3655 3500 傳真：3655 3504
網址：<http://www.munsang.edu.hk>

Address: 8 Dumbarton Road, Kowloon
Tel. No.: 3655 3500 Fax. No.: 3655 3504
Homepage: <http://www.munsang.edu.hk>



L

A **utumn**

Y

GROUP



活動簡介 Programme Outline

一個為 12-36 個月幼兒及家長設計的潛能發揮課程。

課程設計配合幼兒的發展及需要，以不同的主題，透過 Letterland 拼音、故事閱讀、音樂遊戲、視覺藝術、體能、集體遊戲等活動，協助幼兒語言、社交、情緒管理、肢體等發展，讓幼兒在開心愉快的環境下學習，為入學前作好準備。課堂內將派發中文及英文圖書各一本。

The programme is suitable for toddlers from age 12-36 months and their parents which aim to enhance their multiple intelligences. The lesson is based upon different themes, through Letterland phonic, story-telling, musical game, visual arts, physical and group activities etc., to help toddlers develop their language, social, emotional control and motor skills. Toddlers will learn in a happy environment and prepared for the next learning life. One set of Chinese and English story books will be distributed in class.

對象 Target Group

12 個月~ 36 個月的嬰幼兒

Toddlers of 12 months to 36 months

師資 Teacher Qualifications

由兩名經驗豐富的幼兒工作員教授，亦有專業的護士照顧幼兒健康。

All classes are led by two experienced childcare workers. A professionally trained nurse is on duty to look after the toddlers.

授課語言 Medium of Instruction

英語及粵語

English and Cantonese

活動地點 Venue

民生書院幼稚園課室

Classrooms of Munsang College Kindergarten

費用 Fees

全期課堂十節，港幣 4,095 圓正(包括茶點及學習材料)，另遊戲班背囊港幣 70 圓正(新生適用)。

HK\$ 4,095 for 10 sessions in a phase (including snacks and learning materials), and HK\$70 for a playgroup backpack. (For new student only)

活動日期 – 2017 年度秋季 星期六

Date of the Programme – Saturday Class of Autumn 2017

秋季 Autumn	九月 September	十月 October	十一月 November	十二月 December
	16, 23, 30	7, 14, 21	4	2, 9, 16

時間 Time	A 組 〈Group A〉	1:15 – 2:45pm
	B 組 〈Group B〉	3:00 – 4:30pm
	C 組 〈Group C〉	4:45 – 6:15pm

每組人數 Student per group	8-10 名 (必須由一位成人陪同參與) 8-10 toddlers (Each child must be accompanied by a parent or a caretaker in all activities.)
------------------------------	---

報名方法 Application Procedure

報名表格可於本校網頁下載。請把已填妥之表格連同支票郵寄、或親臨本校繳交。報名結果將以電郵形式通知。(就讀遊戲班的幼兒亦須循正規報名程序報讀民生書院幼稚園幼兒班。)

Application forms can be downloaded from the school homepage. The completed application forms should be returned to the school by mail or in person. Result of the application will be released by email. (To apply for the Kindergarten One of Munsang College Kindergarten, children attending the playgroup should also undergo the normal application process.)